

大會專用 Office Use

經手人PIC

備註Remarks



贊助表格 Sponsorship Form

齊來捐款 贊助服務對象參與賽事！ Sponsor Service Users to Join, Donate Now!

請以正楷填寫 Please fill in BLOCK letters

* 請刪去不適用者 Please delete the inappropriate

贊助者資料 Sponsor's Details

姓名 Name

先生 Mr. / 女士 Ms. *

聯絡電話 Telephone

(手提電話 Mobile)

(日間 Day)

電郵 Email

通訊地址 Mailing Address

捐款金額 Amount

請在適當方格內填上 號 Please in the relevant box

HK\$200

HK\$330

其他金額 Others HK\$

港幣\$200 可以贊助一位3至11歲的香港小童群益會受惠者參賽 (包括交通費)。

HK\$200 can sponsor one beneficiary of BGCA aged 3 to 11 to join the Challenge (transport fee included).

港幣\$330 可以贊助一位12歲或以上的香港小童群益會受惠者參賽 (包括交通費)。

HK\$330 can sponsor one beneficiary of BGCA aged 12 or above to join the Challenge (transport fee included).

贊助對象 Sponsor Target

■ 指定贊助對象 Designated sponsor target

支持親友參加賽事及競逐參賽組別「最高籌款獎」。
Support your friend / relative to join the Challenge and to compete for the "Top Fundraising Award".

參賽者姓名 Participant Name in Full

先生 Mr. / 女士 Ms.*

參賽者聯絡電話 Participant Phone

付款方法 Payment Method

■ 支票捐款 By Cheque

支票號碼 Cheque No.

支票抬頭請填寫「香港小童群益會」，並請將劃線支票連同本表格一併郵寄或親身交回香港灣仔駱克道三號八樓香港小童群益會，信封面註明：「蒙眼纜車『心導』挑戰賽捐款」。

Please send a crossed cheque made payable to "The Boys' and Girls' Clubs Association of Hong Kong" with this Form by mail or in person to BGCA Headquarters at 8/F, 3 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong. Please indicate "Donation for Blindfold Cable Car Challenge" on the envelop.

■ 銀行直接存款 By Bank Transfer

滙豐銀行: 004-848-126819-292

(如持有滙豐銀行的帳戶，請輸入848-126819-292)

請將入帳收據連同本表格一併郵寄或親身交回香港灣仔駱克道三號八樓香港小童群益會，信封面註明：「蒙眼纜車『心導』挑戰賽捐款」。

HSBC: 004-848-126819-292

(if you are HSBC card holder, please enter 848-126819-292)

Please send the bank-in slip with this Form by mail or in person to BGCA Headquarters at 8/F, 3 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong. Please indicate "Donation for Blindfold Cable Car Challenge" on the envelop.

捐款收據 Official Receipt

■ 申請捐款收據 Official Receipt Required

港幣\$100以上的捐款可申請扣稅。
A donation of HK\$100 or above is tax deductible.

捐款收據姓名 Name Shown on Receipt

先生 Mr. / 女士 Ms.*

(如與贊助者姓名不同 If different from sponsor's name)

■ 不需要捐款收據 Official Receipt is Not Required

多謝支持環保！Thank you for supporting environmental protection!

個人資料收集聲明 Declaration on Personal Information Collection

香港小童群益會（本會）會按照《個人資料（私隱）條例》的規定處理及儲存贊助者的個人資料。本會擬使用贊助者的個人資料（姓名、電話、電郵及地址）作日後聯絡、籌款、宣傳活動或收集意見等推廣用途。未經贊助者的同意，本會不會將贊助者的個人資料使用於上述用途。如不同意，請在以下空格內寫上 號。贊助者有權隨時向本會查詢、更改或要求停止使用贊助者的個人資料作上述推廣用途，費用全免。

BGCA shall comply with the Personal Data (Privacy) Ordinance in handling and keeping sponsor's personal data. BGCA intends to use sponsor's personal data (name, telephone numbers, email and address) for future correspondences, fundraising appeals, promotional activities, conducting survey or other related promotional purposes. BGCA will not use sponsor's personal data for above purposes unless getting sponsor's consent. If sponsor's do not agree to the use of sponsor's personal data for the above purposes, please indicate by putting a tick in the box below. Sponsor have the right to access, correct and request BGCA to stop using sponsor's personal data for the above purposes at any time and at no charge.

■ 贊助者不欲香港小童群益會使用贊助者的個人資料作上述推廣用途。

Sponsor object to the use of sponsor's personal data by BGCA for the above promotional purposes.

■ 贊助者已閱讀、了解及接納香港小童群益會有關收集、使用及提供個人資料的通知。

Sponsor have read, understand and accepted the statement regarding the collection, use and provision of personal data by BGCA.

贊助者簽署
Signature of Sponsor

日期
Date